

Concept-Besluitenlijst Commissie Bestuur en Middelen

Datum 13-09-2018
Tijd 19:30-20.30 uur
Locatie Raadzaal/MBG01
Aanwezig L. Plekker, voorzitter
A . Reus, commissiegriffier

Bij pt. 01 en 02:
VVD: M. Raat, D. Steltenpool
CDA: E. Meester, C. Selders
GB: R. Paarlberg, R. Braaksma, G. Gringhuis
PWF: I. Erdos, P. Koning, S. Zeilemaker
D66: G. Mos, Y. Nijsingh
PvdA: B. de Jong, T. Beuker, R. Blauw
GL: R. Manshanden, G. van Keulen
PW2010: C. Neefjes, A. Smit
CU: S. Visser, E.J. Gorter
BAMM: A. Meester, J. Berkhout

Portefeuillehouders: D. Kuipers, H. Nederpelt
Ambtelijke ondersteuning: P. Wilbrink

Bij de overige punten:
VVD: D. Steltenpool
CDA: E. Meester
GB: R. Paarlberg, R. Braaksma
PWF: P. Koning
D66: Y. Nijsingh
PvdA: B. de Jong
PW2010: A. Smit, E. Jansen
GL: R. Manshanden
CU: --
BAMM: --

Portefeuillehouders: D. Kuipers (t/m pt. 07), H. Nederpelt (t/m pt. 07), F. Streng
Ambtelijke ondersteuning: N. Ooijevaar

Van de ag.ptn. 01 en 02 zijn audio- en video-opnamen beschikbaar.

Ag.pt.	Onderwerp
01	Opening De voorzitter opent de vergadering en heet allen welkom. Hij merkt op dat ag.pt. 02 gezamenlijk met de drie commissies wordt behandeld. Na dit ag.pt. vergaderen de commissies B&M en SL afzonderlijk verder.
02	Rvs Zomernota (DOC-18-083009) (Portefeuillehouder: D. Kuipers) Op voorstel van de voorzitter stemt de commissie ermee in dat er per fractie drie commissieleden aan tafel mogen zitten bij dit ag.pt., vanwege de raadsbrede behandeling. Er zijn commissievragen ingediend door GroenLinks, D66 en PW2010. De vragen van GroenLinks en D66 zijn door het college beantwoord. N.a.v. deze antwoorden worden onderstaande vervolgvragen gesteld en door of namens het college beantwoord. 1. is het niet beter om de bezuinigingsopdracht voor de bibliotheek in de ijskast te zetten nu de (beperkte) ruimte bij De Muijer nog niet beschikbaar is? Welke verantwoordelijkheid heeft de gemeente in het niet realiseren van de taakstelling? Is er een risico dat de gemeente volgend jaar weer met een nadeel wordt geconfronteerd?

Reactie: de bibliotheek kan de bezuinigingsopdracht alleen realiseren door minder ruimte te huren. Nu de verantwoordelijkheid voor het beschikbaar krijgen van de beperktere ruimte niet bij de bibliotheek ligt maar bij de gemeente, wordt de bezuinigingsopdracht opgeschort naar volgend jaar omdat de afspraken rondom de indeling van De Muijer dan naar verwachting zijn gemaakt.

De vragen die PW2010 worden tijdens de vergadering als volgt beantwoord.

2. Pag. 1: Pensioenen wethouders: Om hoeveel voormalige wethouders gaat het hier? Waarom moet er nu voor alle voormalige wethouders een voorziening worden getroffen; Is dit veranderde wetgeving? En is er al enig zicht op de structurele lasten?

Reactie: Het gaat om 29 voormalige wethouders. Het is een verzoek van de accountant om voor alle pensioenen van voormalige wethouders een voorziening te vormen. Het betreft geen veranderde wetgeving. Overwogen wordt of we aan het verzoek van de accountant gaan voldoen. Wanneer we dit doen betekent dit een eenmalige last voor het opheffen van de voorziening. De structurele lasten worden door het opheffen van de voorziening lager.

3. Pag. 1: Regionale scanstraat: Wordt er al op deze manier gefactureerd en wordt deze manier van factureren straks ook regel voor inwoners zonder internet?

Reactie: Het gaat in eerste instantie om facturen die gericht zijn aan de gemeente. Voor inwoners zonder internet verandert de situatie voorlopig niet.

4. Pag. 2: Werkcafé/nadeel € 36.000,--: Waardoor is dit nadeel ontstaan? Wat is er gebeurd met het oude meubilair?

Reactie: De kosten die gemaakt zijn voor de proefopstelling in het werkcafé en op de tweede verdieping komen hoger uit (20.000,-, 10%). In de volgende vergadering zal de wethouder bij de actieve informatie een toelichting geven op wat er gebeurd is met het oude meubilair.

Vervolgvrage: hoe is het mogelijk geweest dat men niet binnen het budget heeft gewerkt? Waar ligt dit aan?

Reactie: deze vraag wordt schriftelijk beantwoord.

5. Pag. 2: Verhuur Zuidtoren/nadeel € 37.000,--: Wordt er niet te krap begroot? Graag dit nadeel verduidelijken.

Reactie: inderdaad was het budget dat gevraagd is in de Lentenota te krap begroot. De meerkosten zijn nodig om het gebouw geschikt te maken voor verhuur.

6. Pag. 6: Tijdelijke inhuur openbare ruimte: Waarom wordt er niet structureel extra begroot?

Reactie: dat zal gebeuren m.i.v. de begroting 2019; er is meer geld nodig voor de openbare ruimte.

7. Pag. 10: Verduurzamen gemeentehuis/€ 160.000,--: Waar wordt mee begonnen op gebied van duurzaamheid?

Reactie: LED-verlichting, bewegingssensoren en zonnepanelen.

Andere fracties worden uitgenodigd voor overige vragen. Deze vragen worden door of namens het college als volgt beantwoord.

8. Pag. 5: Herwaardering functies- nadeel € 36.000,-. Had dit niet uit het bestaande personeelsbudget betaald kunnen worden?

Reactie: omdat het om een herwaardering gaat en niet om cao-effecten was dit niet mogelijk.

9. Aanschaf van een elektrische auto; had hier niet een algemeen voorstel (programma duurzaamheid)/raadsvoorstel voor geleverd moeten worden? (zo laat de zomernota meer incidentele uitgaven zien). Waarom koos het college voor deze werkwijze? Hetzelfde geldt voor de brug in Abbekerk (93.000,-).

Reactie: wat betreft de auto: dit is een budgettair neutraal (kosten vallen weg tegen km.-vergoeding). Wat betreft de brug: als dit via de begroting had moeten lopen, was vervanging pas volgend jaar mogelijk geweest. Deze vervanging was eerder niet voorzien.

10. Het college verwacht dat in september een bedrag van 125.000,- moet worden bijgelegd voor het sociaal domein. Waarom wordt gewacht tot de herfstnota wat betreft het evt. verzoek om een bijdrage?

Reactie: het college kiest ervoor om het tekort in één maal te verantwoorden, dat is overzichtelijker.

11. Aangegeven wordt: In het budget voor het plaatsen van ondergrondse containers was geen rekening gehouden met de kosten van archeologisch onderzoek, bestrating, etc. Deze kosten ramen we op € 50.000,-. Hoe kan het dat hier geen rekening mee was gehouden?

Reactie: in de begroting was aangegeven dat 50.000,- nodig was voor de inhuur; daarbij werd aangegeven dat kosten voor archeologisch onderzoek etc. mogelijk nog zouden volgen.

12. Kan worden aangegeven welk beleid dit jaar niet uitgevoerd gaat worden?

Reactie: deze vraag zal schriftelijk worden beantwoord.

13. Er is een incidenteel nadeel van 30.000,- bij communicatie. Gebleken is dat De Medemblikker niet overal verspreid wordt. Daar moet een oplossing voor komen.

Reactie: de verspreider garandeert dat de verspreiding goed verloopt. Een probleem hierin wordt niet opgelost door meer te betalen. Problemen bij de verspreiding zal de gemeente aankaarten bij de verspreider.

14. De raad besloot tot het inzetten van de bestemmingsreserve 'Stimulering lokale economie' van 150.000,-. Bij de economische uitvoeringsagenda wordt een nadeel van 15.000,- genoemd. Wat is er met dit geld gebeurd?

Reactie: er zijn middelen overgeheveld van vorig jaar naar dit jaar. Enkele activiteiten: Kombinnenbijbedrijven-dag (mede door de gemeente georganiseerd), het busje heeft weer kunnen rijden (met een bijdrage van de gemeente).

De commissie besluit dat het onderwerp als besprekstuk op de agenda voor de meningvormende commissie kan worden geplaatst.

- 03 Vaststelling agenda
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.
- 04 Spreekrecht art. 16 Verordening op de raadscommissies gemeente Medemblik 2016
Er hebben zich geen insprekers gemeld.
- 05 Vaststellen samenvatting commissie bestuur en middelen en ruimte d.d. 14 juni 2018
Het concept-verslag wordt ongewijzigd goedgekeurd en vastgesteld.
- 06 Vaststellen toezeggingenlijst en motielijst
796 (dialogo met AB-leden gemeenschappelijke regelingen): kan de portefeuillehouder toezeggen dat voor elke GR minimaal 1x per jaar een dialoog wordt georganiseerd (evt. parallel)? Dhr. Streng wil hier in het presidium op terugkomen en daarbij betrekken wat er reeds is/wordt georganiseerd rondom de communicatie met/over GR-en (regionale raadsledenvergaderingen, AB-stukken). M150/744: niet akkoord met voorstel om af te voeren. Aangegeven wordt dat het onderwerp in de LTA staat, maar door handhaving op de toezeggingenlijst is een check mogelijk of het raadsvoorstel dat volgens de LTA geleverd zal worden voldoet aan de motie/toezegging.
756: (evaluatie handhavingsplan): aangegeven wordt "De evaluatie zal plaatsvinden na de verkiezingen en onderdeel uitmaken van het (nieuwe) integraal handhavings- en veiligheidsplan". De portefeuillehouder zal ambtelijk aandacht vragen voor de voortgang en dit terugkoppelen.
Behoudens/met inachtneming van het bovenstaande wordt ingestemd met de voorstellen die in de kolom "advies griffie" staan vermeld. De toezeggingen- en motielijst wordt conform aangepast.
- 07 Actieve informatie college
Dhr. Kuipers meldt het volgende:
1. Het Rijk heeft besloten om de afvalstoffenbelasting te verhogen (was 5,41, wordt 11,41). Dit zal effecten hebben op de afvalstoffenheffing van de gemeente. Het college zal dit verder beoordelen.
Dhr. Nederpelt meldt het volgende:

2. Toeristische marketing: in het weekend 8-9 september hebben bloggers op een aantal mooie locaties een bijdrage geleverd.
3. Op 7 september heeft het Recreatieschap de zgn. Reactiefdag georganiseerd op locaties in Medemblik.
4. In samenwerking met partners worden vaarwegen aangepakt, nl. de Hornsloot en de brug bij het Arkje.
5. Met de glasvezelontwikkeling in het buitengebied gaat het de goede kant op. Als het aantal aansluitingen op het niveau van 50% zit, gaat de schop de grond in.
6. Negen bedrijven uit Medemblik openen hun deuren bij de Kombinnenbijbedrijven-dag.
7. N.a.v. een motie over waterstoftanken, is met grote transportbedrijven gesproken. De verwachting is dat het nog wel een jaar of 5 duurt voordat waterstoftanken rendabel is. Ook speelt een rol dat grote autofabrikanten dergelijke auto's nog niet aanbieden. Er komt nog een informatienota.
8. In het kader van de actie Winst uit je woning zijn er vele eigenaren aangeschreven om zgn. no regret duurzaamheidsmaatregelen te treffen. Dhr. Koning zou graag een terugkoppeling ontvangen over de deelname.
9. De website duurzaamheid zal geïntegreerd worden in onze eigen website.
10. Het Rijk verwacht een regionaal bod over hoe de gemeente energiedoelstellingen wil gaan realiseren. Hiervoor wordt ook regionaal samengewerkt.

Dhr. Streng meldt het volgende:

11. Eerder is gemeld dat een softwarebedrijf omvangrijke meerkosten in rekening wilde brengen. Onderhandelingen hebben ertoe geleid dat deze meerkosten aanzienlijk zijn teruggebracht (met 90% dus tot een niveau van 10% van de oorspronkelijke vraag; deze lag op ruim een ton).

08 RvS Aanwijzen AB-leden gemeenschappelijke regelingen (IVR-18-05387)
(Portefeuillehouder: F. Streng)

De volgende vraag wordt door het college als volgt beantwoord.

1. Waarom is dhr. Nederpelt voorgedragen als AB-lid voor WerkSaam? Dat past toch niet meer in zijn portefeuille?

Reactie: dhrn. Kuipers en Nederpelt zijn beiden voorgedragen. Dhr. Nederpelt heeft in de vorige raadsperiode kennis en ervaring met WerkSaam opgedaan die zinvol is voor deze nieuwe periode.

De commissie besluit dat het onderwerp als bespreekstuk op de agenda voor de meningvormende commissie kan worden geplaatst.

09 RvS Verordening tot 1e wijziging van de Legesverordening 2018 1e integrale wijziging met bijbehorende tarieventabel (DOC-18-082560) (Portefeuillehouder D. Kuipers)
De volgende vraag wordt door het college als volgt beantwoord.

1. Waarom ontbreekt de verordening? En waarom is de tarieventabel wel toegevoegd?

Reactie: dhr. Streng zal in de driehoek (burgemeester, secretaris, griffier) aandacht besteden aan een correcte aanlevering van vergaderstukken.

De commissie besluit dat het onderwerp als bespreekstuk op de agenda voor de meningvormende commissie kan worden geplaatst.

10 Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 20.30 uur.